
 

                                         Protokół posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
 

                                                    Nr 6/2025    w dniu    18.03.2025 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.00 zakończono o godz. 16.00 

Miejsce posiedzenia: Starowsto Powiatowe w Wągrowcu, ul. Kościuszki 15. 

 

L.p. Imię i nazwisko Podpis 

1. Krystyna Urbańska 

Przewodniczący Komisji 

obecna 

 2. Michał Liske   

Wiceprzewodniczący     

obecny 

3. Ewa Roman       

Sekretarz Komisji 

 

obecna 

4. Łucja Wicher 

Członek Komisji 

obecna 

 

Nieobecni członkowie Komisji: 

………………………………… 

  Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Maciej Patelski – dyrektor I Liceum Ogólnnokształcącego w Wągrowcu. 
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1.  PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1.1. Powitanie, 

1.2. Przyjęcie porządku posiedzenia, 

1.3. Kontrola funkcjonowania wykonania budżetu za 2014 rok oraz realizacja zadań I Liceum 

Ogólnokształcącego w Wągrowcu. 

1.4. Przyjęcie protokołów nr 4/2025 oraz 5/2025 z posiedzeń  Komisji Rewizyjnej 

1.5. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 

 



 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, 

STANOWISK I WNIOSKÓW. 
      

                  BRAK 

 

 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

 

Ad 1.1. Przewodnicząca komisji powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji. 

 

Ad 1.2. Przewodnicząca komisji przedstawiła porządek posiedzenia, który został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad 1.3. W tym puncie posiedzenia głos zabrał  dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w Wągrowcu. 

 – Pan Maciej Patelski, który przedstawił informację dotyczącą aktualnego funkcjonowania placówki. W 

swojej wypowiedzi poinformował, że w bieżącym roku szkolnym utworzono siedem oddziałów klas 

pierwszych. Podkreślił również, że szkoła rozwija działania wspierające uczniów – m.in. coraz więcej z nich 

objętych jest specjalistyczną opieką psychologiczną; w roku ubiegłym było to 61 osób. W tym zakresie 

zorganizowano również warsztaty z radzenia sobie ze stresem, które zostały przeprowadzone przez Fundację 

„Wiedzieć Jak”, a ich koszt pokryła Rada Rodziców. Dyrektor zaznaczył, że Rada Rodziców aktywnie 

wspiera szkołę – m.in. ufundowała prestiżową Nagrodę Tarczy. Stan zatrudnienia w szkole wynosi obecnie 

37,1 etatu. W dalszej części wystąpienia Pan Dyrektor omówił osiągnięcia szkoły, wskazując, że w 

ogólnopolskim rankingu liceów I LO uplasowało się na 736. miejscu w kraju i 62. miejscu w województwie 

wielkopolskim. Podkreślił, że sześciu tegorocznych maturzystów znalazło się w gronie najlepszych 

absolwentów, co stanowi znaczący sukces szkoły. Pan Maciej Patelski odniósł się również do wydarzeń 

kulturalnych i edukacyjnych organizowanych przez szkołę, wskazując m.in. na zaszczyt, jakim była 

inauguracja „Listopada Poetyckiego” w murach I LO. Wspomniał również o organizacji koncertu Jana Kaspra 

oraz roli szkoły jako gospodarza konkursu szachowego. Na zakończenie Dyrektor przedstawił szczegółowe 

informacje dotyczące budżetu szkoły, omawiając zarówno przychody, jak i poniesione wydatki w 

analizowanym okresie. W związku z wyczerpującym charakterem wystąpienia, nie zgłoszono pytań do 

przedstawionej informacji. 

Ad 1.4 . Członkowie komisji po zapoznaniu się z protokołem posiedzenia Komisji Rewizyjnej nr 4/2025 oraz 

5/2025  jednomyślnie  przyjęli zarówno protokół nr 4/2025 oraz 5/2025. 

Ad 1.5 Przewodnicząca podziękowała wszystkim obecnym za udział w dzisiejszym posiedzeniu. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

                                                                 

4. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 

 



 

4.1  Zapytania 

 

                                               BRAK 

 

 

   4.2  Opinie  

 

                                                    BRAK 

 

 

 

 

 

4.3 Stanowiska 

 

 

                                                    BRAK 

 

 

 

 

 

Wnioski                                   BRAK 

                                                   

 

 

 

 

             Protokołowała                                                  Przewodniczący Komisji 

             Ewa Roman                                                      Krystyna Urbańska 

………..……………………..                                  ………………………………………. 

 

         


